
Zápisnica z 37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

14.6.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 20,00 hod. 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína 

Kojšová  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Peter Húska, Miroslava Sihocká 

Hostia:   Ing. Juraj Brziak   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2022. 

4. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2021. 

5. Informácie o začatí prác na zrušenie hrobových miest na cintoríne v Kvačanoch 

v súlade so zákonom č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve a VZN č. 1/2011 Prevádzkový 

poriadok obce Kvačany. 

6. Prerokovanie úpravy parkovacej plochy pri cintoríne v Kvačanoch. 

7. Prerokovanie možnosti umiestnenia kamier v obci. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Júliusa 

Kudzbela a Katarínu Kojšovú.  

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július  

     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad bolo doručené rozpočtové opatrenie 

zo ZŠ. Odovzdal slovo Ing. Jurajovi Brziakovi, ktorý oboznámil poslancov s rozpočtovým 

opatrením, ktoré rieši príjem finančných prostriedkov v rámci projektov, grantov a príjmu zo 

ŠJ. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 2/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 2/2022 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



3. Starosta informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti p. Majerčiakovej a p. Slotku 

na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2022. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN 

č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. 

Tieto žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Majerčiakovej o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2022,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Vlastimila Majerčiaka a Ing. Janu Majerčiakovú s dcérou Karin 

Debnárovou a Annu Majerčiakovú, nakoľko sa dlhodobo nezdržiavajú v obci, 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jaroslava Slotku o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022,  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na Martina Slotku, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava v obci Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starostu informoval poslancov, že na obecný úrad neboli doručené žiadne písomné 

pripomienky k záverečnému účtu. Následne odovzdal slovo J. Brziakovi, ktorý informoval 

poslancov aj o stanovisku hlavného kontrolóra, nakoľko hlavná kontrolórka je na školení. 

Prečítal záver stanoviska hlavnej kontrolórky v nasledovnom znení: „Na základe vlastného 

zhodnotenia konštatujem, že záverečný účet je spracovaný v súlade s príslušnými právnymi 

normami a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako aj stav majetku a záväzkov 

obce Kvačany a preto odporúčam schváliť návrh záverečného účtu tak, ako je predložený, t.j. 

schváliť celoročné hospodárenie obce bez výhrad a schváliť prevod prebytku rozpočtu za rok 

2021 vo výške 81.170,90 EUR na tvorbu rezervného fondu“. Ďalej informoval poslancov 

o pohľadávkach, príjmoch, zadĺženosti, ako aj o výdavkoch obce. Poslanci sa zhodli, že 

prebytok bude prevedený na rezervný fond. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu obce Kvačany za rok 2021, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 81.170,90 EUR. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



5. Starosta ďalej informoval prítomných o začatých prácach na zrušenie hrobových miest na 

cintoríne v Kvačanoch. Práce začali 6. júna a rušia sa hroby, na ktorých nebola uzatvorená 

nájomná zmluva alebo občania požiadali o zrušenie hrobového miesta. V rozpočte nemáme 

určené finančné prostriedky na rušenie, preto bude potrebné schváliť rozpočtové opatrenie. 

Zatiaľ nemáme informácie, koľko to bude stáť, do dnešného dňa sa vyviezlo 20t betónu. Bude 

potrebné objednať aj hlinu, ktorou sa vyrovnajú miesta, kde boli hroby, ktoré sa rušia. Zatiaľ 

sa do RO dalo 5.000 €, ale o výslednej sume bude starosta poslancov priebežne informovať. 

Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o začatí prác na zrušenie hrobových 

miest na cintoríne v Kvačanoch v súlade so zákonom č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve a VZN 

obce Kvačany č. 1/2011, ktoré rieši prevádzkový poriadok pohrebiska na území obce 

Kvačany.  

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. V súvislosti s rušením hrobových miest starosta informoval o možnosti úpravy parkoviska 

pred cintorínom v Kvačanoch. Pri realizácii stavby miestnej komunikácie na Dlhej Lúke sa 

zeminou upravilo parkovisko pred cintorínom na Dlhej Lúke a bolo by potrebné, aby sa 

upravilo aj to pred cintorínom v Kvačanoch. Starosta informoval, že by bolo dobré urobiť to 

teraz, kým tu je technika a nakoľko je v súčasnosti obchádzka cez Bešeňovú, navýšili by sa 

náklady aj na dopravu, s čím poslanci súhlasili. Starosta informoval prítomných o zaslanej 

cenovej ponuke od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš v sume 2.539,49 € s DPH na 

úpravu parkoviska pred cintorínom v Kvačanoch. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o možnosti úpravy parkovacej plochy 

pri cintoríne v Kvačanoch a doručenej cenovej ponuke od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský 

Mikuláš v sume 2.539,49 € s DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš 

na úpravy parkovacej plochy pri cintoríne v Kvačanoch, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na úpravy parkovacej 

plochy pri cintoríne v Kvačanoch. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval poslancov, že dal spracovať cenovú ponuku na umiestnenie kamier 

v obci a to priamo v areáli materskej školy a okolí ihriska a na dome smútku. Poslanci sa 

zhodli na tom, že na dome smútku kamery netreba, nakoľko tam nie je ani internetový signál. 

S umiestnením kamier v areáli materskej školy a ihriska súhlasili, nakoľko je to v súčasnosti 

nevyužívané tak často, nehrajú sa futbalové zápasy a necháva sa tým priestor pre mladých, 

ktorí ničia majetok. Nakoľko na tieto kamery nie je schválené čerpanie finančných 

prostriedkov v rozpočte, je potrebné schváliť presun finančných prostriedkov z rezervného 

fondu a to na základe predbežnej cenovej ponuky od firmy ALARMA s.r.o. Liptovský 

Mikuláš v sume 3.000 €. Cenová ponuka bola platná len 14 dní, tak je potrebné zistiť, či ešte 

bude platiť alebo bude o niečo vyššia. Následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe umiestnenia kamier v areáli 

ihriska a materskej školy a dome smútku, 



b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o doručenej predbežnej cenovej ponuke 

od firmy ALARMA s.r.o. Liptovský Mikuláš na umiestnenie kamier v areáli materskej školy 

v sume 2.425,02 € a dom smútku v sume 1.997,90 €, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje predbežnú cenovú ponuku od firmy ALARMA s.r.o. 

Liptovský Mikuláš na umiestnenie kamier v areáli materskej školy, 

d) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje predbežnú cenovú ponuku od firmy ALARMA s.r.o. 

Liptovský Mikuláš na umiestnenie kamier na dom smútku, 

e) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na umiestnenie kamier 

v areáli Materskej školy v Kvačanoch, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 3.000,00 € na kamery, 

ktoré budú umiestnené v areáli Materskej školy v Kvačanoch, 

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 4/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2022 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Rozpočtové opatrenie rieši presun FP z rezervného fondu na kamery, úpravu cintorína 

a parkovacej plochy v Kvačanoch, ako aj navýšenie sumy energií v MŠ. 

 

8. Starosta informoval prítomných o doručenom Dodatku z firmy OZO, kde sa z dôvodu 

navyšovania cien benzínu a nafty, navyšujú ceny od 1.7.2022 za vývoz a uloženie odpadu na 

skládku. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Dodatok č. 17 k Zmluve o dielo uzatvorenej na 

zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka so zhotoviteľom OZO a.s., 

Priemyselná 2053, 031 01 Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Dodatku č. 17 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka s firmou 

OZO a.s., Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július   

                                                     Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta ďalej informoval, že ho navštívil predajca máp a ponúkal mapu Liptova, kde by bolo 

porovnanie z roku 1806 a roku 2022. Bolo by to 240 ks po 5 € bez DPH, mapa na stenu 

o rozmeroch 100x150 cm v sume 179 € bez DPH. Poslanci sa zhodli na tom, že mapy 

objednávať nebudeme, nakoľko vieme aj inakšie – hospodárnejšie vynaložiť spomínané 

prostriedky. Ďalej informoval prítomných o potrebe vysprávkovania miestnej komunikácie na 

novej ulici. Bola oslovená firma, ktorá opravuje výtlky, kde 1 m² vychádza od 30-32 € bez 

DPH. Je možnosť aj použitia vrecovaného asfaltu, kde 1 tona s dopravou vychádza 438,00 € s 

DPH. Bolo by možno vhodné vyskúšať vysprávkovanie pomocou vrecovaného asfaltu. Na 

skúšku by sa mohli objednať 2 tony a videlo by sa, aký úsek by sa spravil. Starosta 

informoval, že na strelnici bude potrebné presunúť stožiar, kde je zavesená zástava, keď sa 

tam strieľa, nakoľko ju nie je vidno z cesty. Je potrebné aj zistiť, či je tam ešte živá elektrina, 

nakoľko by bolo vhodné nainštalovať tam kamery pre kontrolu strieľajúcich. Je potrebné aj 

umiestnenie tabuliek s nápisom zákazu parkovania v areáli strelnice, nakoľko sa robia koľaje 

a zle sa to kosí. Starosta informoval, že plánuje zakúpenie košov na triedený odpad, nakoľko 

tam hádžu všetko dokopy.  



 

9. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,00 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Katarína Kojšová   ........................................ 

 

Július Kudzbel         ........................................ 


